
Geacht college, 
 
Tijdens de raadsvergadering van woensdag 5 oktober is uitvoerig gesproken over het raadsvoorstel 
“Compensatiegelden lokale culturele infrastructuur” als gevolg van corona. Tijdens deze 
raadsvergadering hebben we vragen gesteld over de hoeveelheid geënquêteerde culturele 
verenigingen. Naar aanleiding van uw beantwoording tijdens de raadsvergadering en het 
raadsvoorstel zelf hebben wij een tiental cultuurverenigingen benaderd. Volgens deze verenigingen 
is er geen enkele daarvan door de gemeente benaderd. (1 schutterij geeft aan een gesprek met 
ambtenaren te hebben gehad nadat de vereniging zelf contact heeft gezocht met de gemeente).    
 
Naar aanleiding van bovenstaande vragen wij u om ons een overzicht te doen toekomen van alle 
verenigingen die vóór de behandeling van het raadsvoorstel door de gemeente zijn benaderd om 
deel te nemen aan deze enquête met daarbij een vermelding welke van deze verenigingen op de 
enquête heeft gereageerd.  
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